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В статье проведен анализ современных проблем электронного доку-
ментооборота в коммерческих банках и выявлены проблемы применения 
для информационного обеспечения документов на электронных носите-
лях. Выявлена специфика современного развития электронных технологий 
при организации документооборота. Отмечены проблемы в терминологии 
и правовом обеспечении электронного документооборота и консолидации 
электронных документов и документов на бумажных носителях, особенно-
сти формирования информации, ее оборот и хранение в условиях перехода 
от бумажных документов к документам на электронных носителях. Автор 
приходит к выводу, что для снижения информационных рисков в условиях 
развития электронного документооборота необходимо совершенствовать 
правовую базу на основе усиления правового статуса «электронного доку-
мента».
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KURNYKINA O.V. ELECTRONIC TECHNOLOGIES IN A BANK: STATUTORY 
REGULATION AND CONTROL ISSUES

In article the analysis of modern problems of electronic document flow in 
commercial banks is carried out and application problems for information 
support of documents on electronic media are revealed. The specifics of modern 
development of electronic technologies at the organization of document flow are 
revealed. Problems in terminology and legal support of electronic document flow 
and consolidation of electronic documents and documents on papers are noted, 
features of formation of information, her turn and storage in the conditions of 
transition from paper documents to documents on electronic media are noted. 
The author comes to a conclusion that for decrease in information risks in 
the conditions of development of electronic document flow it is necessary to 
improve legal base on the basis of strengthening of legal status of «the electronic 
document».
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